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BK Danapilen 
Tid: 2025-03-16 kl. 13.00 
Plats: Kevingeskolans idrottshall, Golfvägen 18, Danderyd 

 
 
1. Öppnande av årsmötet 

Ordförande Bogdan Bojanic hälsar alla medlemmar välkomna och öppnar mötet. 

2. Val av ordförande. 
Årsmötet väljer Bogdan Bojanic till ordförande för mötet. 

3. Val av sekreterare 
Årsmötet väljer Daniel Shin till sekreterare för mötet. 

4. Fastställande av röstlängd 
Röstlängden fastställs enligt närvarolistan i bilaga 1. 

5. Godkännande av kallelse 
Årsmötet beslutar att kallelse skett i behörig ordning. 

6. Godkännande av dagordning 
Årsmötet godkänner dagordningen för årsmötet. 

7. Val av två justerare 
Årsmötet väljer Pål Jernhag och Fredrik Bergqvist som justeringsmän att justera årsmötets 
protokoll. 

8. Årsberättelse  
Bogdan Bojanic redogör för kortfattat om verksamheten föregående år i enlighet med vad 
som framgår av bilaga 2. 
 
Lars-Erik Blom föredrar resultat- och balansräkningarna, se bilaga 3–5.  
 
Årsmötet beslutar att lägga resultat- och balansräkningarna till handlingarna. 

9. Revisors berättelse 
Pål Jernhag föredrar revisorsberättelsen i enlighet med bilaga 6 och anför därutöver 
följande. De finansiella beloppen i resultat- och balansräkningen är korrekta. Resultatet är 
däremot negativt, vilket inte är hållbart. Klubben har inte inhämtat alla intäkter som klubben 
har kunnat få. Styrelsen måste bli mer aktiv med att inhämta bl.a. bidrag från kommunen. 
 
Årsmötet beslutar att lägga revisionsberättelsen till handlingarna. 

10. Fastställande av balansräkning  
Årsmötet beslutar att fastställa resultat- och balansräkningarna. 

11. Ansvarsfrihet för styrelsens ledamöter för den tid revisionen avser 
Årsmötet beslutar att bevilja ansvarsfrihet. 
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12. Beslut om arbetsprogram för klubben 
Bogdan Bojanic upplyser om följande. Det kommer att vara en arbetsdag under våren och 
en arbetsdag under hösten. Det kommer vara ytterligare en arbetsdag enbart för fältbanan 
och klubben behöver köpa nya tavlor pga. stulna och trasiga tavlor. Klubben avser att 
bibehålla 12 tavlor i gott skick, snarare än de 24 tavlor som finns på fältet idag. Antalet Prova 
på-dagar ska bestämmas utifrån anmält intresse.  

13. Motioner 
Inga motioner har inkommit. 

14. Propositioner 
Bogdan Bojanic föreslår att klubben ska sträva efter att engagera tävlande medlemmar, bl.a. 
genom att på tröjor markera vilka som är med i landslaget. Bogdan Bojanic föreslår också att 
klubben ska utreda om man kan ha en design för respektive skjutstil. 
 
Årsmötet beslutar att bifalla förslagen. 

15. Verksamhetsplan 

a) Medlemsavgifter  
Årsmötet beslutar att fastställa medlemsavgifterna enligt tidigare nivåer. 

b) Budget för nästkommande år  
Lars-Erik Blom redogör för budget för år 2025, se bilaga 7.  
 
Det konstateras att budgeten utgår ifrån att klubben kommer att ha två Prova 
på-tillfällen.  
 
Pål Jernhag föreslår att budgeten justeras med följande tillägg: “Klubben ska 
återinvestera pengar i klubbens verksamhet vid positivt resultat”. 
 
Årsmötet beslutar att fastställa budgeten med det föreslagna tillägget ovan. 

16. Styrelseposter 

a) Val av ordförande  
Årsmötet beslutar att välja sittande Bogdan Bojanic som ordförande. 

b) Val av ordinarie styrelseledamöter 
Årsmötet beslutar att välja sittande Lars-Erik Blom och Zakaria Hamdis i en mandattid 
på två år. 
 
Kvarstår i styrelsen för en mandattid på ett år är Xuechao Wei och Carina Berglund. 

c) Val av suppleanter 
Årsmötet beslutar att välja Magnus Jansson, Fredrik Bergqvist och sittande Daniel Shin 
som suppleanter i en mandattid på ett år. 

d) Val av revisor  
Årsmötet beslutar att välja Pål Jernhag som revisor under kommande verksamhetsår. 

e) Val av valberedning 
Årsmötet beslutar att välja Magnus Jansson och Fredrik Bergqvist till valberedningen. 
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17. Övriga frågor 
Ett extra möte ska bokas för att utse en ansvarig person för armborst- och vapenlicens. 
 
Wei Xuechao tar upp frågan om det finns utbildningar för tränare på engelska. Bogdan 
Bojanic besvarar frågan och åtar sig att kontakta Svenska Bågskytteförbundet. 
 
Rickard Johansson önskar att organisera en tävling på klubbens bana och önskar klubbens 
hjälp vad gäller servering av mat och dryck. 

18. Årsmötets avslutande 
Bogdan Bojanic avslutar årsmötet kl. 14.45. 

 
 
Vid protokollet 
 
 
…………………………   ………………………… 
Daniel Shin     Bogdan Bojanic 
Mötessekreterare    Mötesordförande 
 
 
 
Justeras      Justeras 
 
 
…………………………   ………………………… 
Pål Jernhag     Fredrik Bergqvist 
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